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IZRAEL: Poté, co byl Benjamin Netanjahu minulý měsíc znovu dosazen do funkce
izraelského premiéra, vypustil doslova mediální bombu o tom, jak tlačil na generálního
ředitele Pfizeru Alberta Bourlu, aby proměnil „Svatou zemi“ v „laboratoř pro Pfizer“, aby
tam rozpoutal holocaust se svými „vakcínami proti covidu“.

V nedávném rozhovoru s filozofem Dr. Jordanem Petersonem Netanjahu naprosto bez jakéhokoli
ostychu opět učinil četná značně šokující přiznání o tom, jak byli Izraelci v experimentu Pfizeru
využíváni jako lidští pokusní králíci – to vše díky Netanjahuově pobídce.

„Popsal jsem to již ve své knize, jak jsem ho při rozhovorech s Albertem Bourlou, Pfizerem a mnou
přesvědčil k tomu, aby dal malému Izraeli tolik potřebné vakcíny, abychom se díky nim dostali z
covidu jako ti první,“ prozradil dále Netanjahu.

„A důvod, proč jsem to mohl udělat, byl ten, že máme skvělou databázi, 98 % naší populace dnes již
má digitalizované lékařské záznamy a pouze malou kartičku.“ (Související: Izraelská vláda od
začátku věděla , že injekce vakcíny proti covidu zraňují a zabíjejí lidi; ale stejně si očkování
prosadila.)

Netanjahu tedy klidně použil izraelskou technologii lékařských záznamů obyvatel k tomu, aby
přinutil izraelský lid nechat se očkovat, protože mu to umožnilo rychlý a snadný přístup k jejich
„očkovanému“ nebo „neočkovanému“ stavu. Tak bylo umožněno schéma očkovacího „pasu“ státu
Středního východu.

„Řekl jsem, že to použijeme, abychom vám řekli, zda tyto vakcíny a co vlastně dělají s lidmi, ne s
žádnými jednotlivci, nebo s jejich individuální identitou,“ prozradil dále Netanjahu. „Ale statisticky,
co to dělá s lidmi s … meningitidou: co to dělá s lidmi s vysokým krevním tlakem, co chcete ještě
vědět?“

„Takže Izrael se stal, chcete-li, laboratoří společnosti Pfizer, a tak jsme to udělali. Dali jsme
informace světu, a nejen to, že byly publikovány v lékařských časopisech a tak dále. To je databáze,
kterou máme.“

Určitě se podívejte na rozhovor níže:

Netanjahu chce, aby Big Pharma „provozovala algoritmy“
pomocí izraelské lékařské databáze, aby bylo možné
vybudovat genetickou databázi obyvatel
Netanjahuovým konečným cílem je podle něj stavět na izraelské databázi osobních lékařských
záznamů a vytvořit novou genetickou databázi pokrývající celou populaci země.
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Věří prý tomu, že většina Izraelců by stejně ochotně poskytla svůj vzorek slin, který by byl přidán do
této genetické databáze. Ti, kteří jsou více odolní, dodal během rozhovoru, by mohli být jednoduše
podplaceni třeba nějakou hotovostí.

„Možná jim za to zaplatíme,“ řekl totiž Netanjahu nonšalantně o celé této záležitosti. „Nyní máme i
genetický záznam v lékařské evidenci obyvatel a to celé velké populace.“ Diverzifikovali jsme
populaci, máme lidi ze 100 zemí. Je to již velmi výkonný motor.“

„Nyní nechme farmaceutické společnosti, lékařské společnosti, nechme je provozovat jejich
algoritmy na této databázi. […] Ale můžete tak vytvořit biotechnologický průmysl, který je právě teď
ještě neslýchaný, naprosto neslýchaný, dokonce úplně nepředstavitelný.“

Je důležité poznamenat, že to nejhorší, k čemu se ještě Netanjahu v tomto rozhovoru přiznal, tedy k
tomu všemu ohledně přístupu společnosti Pfizer k osobním údajům o všech Izraelcích a o jejich
zdravotním stavu, nedávno odmítlo ministerstvo zdravotnictví, které tvrdí, že společnosti Pfizer nebyl
dosud nikdy poskytnut tento přístup k tak citlivým osobním údajům – kdo z nich tedy lže?

Bourla sám v roce 2021 řekl mnoho z věcí, které Netanjahu potvrdil v tomto nedávném rozhovoru,
včetně přiznání o tom, že Izrael „se právě teď stal světovou laboratoří, protože v tomto státě
používají pouze naši vakcínu a očkovali velmi velkou část jejich populace, takže můžeme studovat jak
ekonomické, tak zdravotní indexy.“

Ve Spojených státech se zde o vládě říká, že používá systém „přesného monitorování“ sice k
podobnému, ale možná ne až tak moc rozsáhlému sledování plně očkovaných osob po dobu nejméně
dvou let po injekci.
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